

Title (en)
Plastering profile

Title (de)
Anputzleiste

Title (fr)
Bande de crépissage

Publication
EP 2784259 A1 20141001 (DE)

Application
EP 14151753 A 20140120

Priority
DE 202013002941 U 20130326

Abstract (en)
The strip (10) has a base area (12) formed at a guide foot (50) for application of the strip on a building element. A profile body (20) is connected with the foot over a sliding link (30) and displaced relative to the foot in a transverse direction. The link is formed with gutter-shaped side wall strips (35). A set of hook elements (40) is arranged at the wall strips, and retaining strips (38) are arranged at the foot parallel to the wall strips and correspond to another set of hook elements (44) to form a detent connection. The link is fixed against the foot in a detent direction.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Anputzleiste mit einem Profilkörper (20), einem Führungsfuß (50) und einer Basisfläche (12) an dem Führungsfuß zum Anlegen der Anputzleiste an ein Gebäudeelement, insbesondere einen Tür- oder Fensterstock, wobei der Profilkörper über ein Schiebeglied (30) mit dem Führungsfuß verbunden und gegenüber dem Führungsfuß in einer Profillängsachse verschiebbar und in einer Querrichtung festgelegt ist, wobei das Schiebeglied rinnenförmig mit zwei Seitenwandleisten (35) ausgebildet ist, an den Seitenwandleisten jeweils mindestens ein erstes Rastelement (40) angeordnet ist, und an dem Führungsfuß etwa parallel zu den Seitenwandleisten Halteleisten (38) mit korrespondierenden zweiten Rastelementen (44) zum Bilden einer Rastverbindung angeordnet sind, wobei in einem verbundenen Zustand das Schiebeglied gegenüber dem Führungsfuß in Rastrichtung festgelegt ist.

IPC 8 full level
E06B 1/68 (2006.01); **E04F 13/06** (2006.01); **E06B 1/62** (2006.01)

CPC (source: EP)
E04F 13/06 (2013.01); **E04F 2013/063** (2013.01); **E06B 2001/624** (2013.01)

Citation (applicant)
EP 2374961 A2 20111012 - ZAHNER ROMAN [DE], et al

Citation (search report)

- [XAI] DE 19923309 A1 20000914 - LORENTZ DORIS [DE]
- [A] DE 202008006053 U1 20080918 - WOERNER GMBH & CO KG E [DE]
- [AD] EP 2374961 A2 20111012 - ZAHNER ROMAN [DE], et al
- [A] DE 19605467 A1 19970821 - BRAUN AUGUST [CH]
- [A] EP 2524638 A2 20121121 - SCHLUETER SYSTEMS KG [DE]
- [A] EP 2492428 A2 20120829 - BRAUN AUGUST [CH]

Cited by
DE102019006973A1; EP3037617A1; EP4424967A1; WO2024038441A1

Designated contracting state (EPC)
AL AT BE BG CH CY CZ DE DK EE ES FI FR GB GR HR HU IE IS IT LI LT LU LV MC MK MT NL NO PL PT RO RS SE SI SK SM TR

Designated extension state (EPC)
BA ME

DOCDB simple family (publication)
DE 202013002941 U1 20130502; EP 2784259 A1 20141001; EP 2784259 B1 20170510

DOCDB simple family (application)
DE 202013002941 U 20130326; EP 14151753 A 20140120